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Protokół nr XXIX/2016 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się  dnia  

29 grudnia 2016 roku w  godzinach 1300 – 1540  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 12 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy 

4. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

5. Pan Jarosław Jopek – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej  

6. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu 

7. Pani Barbara Maciejczyk – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

8. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

9. Pani Ewa Godlewska – Przewodnicząca Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXIX sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2016-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/136/2016 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 18 sierpnia 2016 r. w sprawie udzielenia w 2016 roku pomocy finansowej dla 

Powiatu Tomaszowskiego na realizację zadania pn.: „Wykonanie nowych nakładek na 

drodze powiatowej nr 4330E Sługocice – Inowłódz”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania, rozkładania na raty ulg w spłacie należności o charakterze cywilno-

prawnym, warunków dopuszczalności pomocy w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych.    

11. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz  na lata 2017-2030, 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017, 

c) w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2017 roku, 

d) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz, 
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e) dyskusja. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na 2017 rok dla Gminy Inowłódz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok dla Gminy Inowłódz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 35/23 

w Spale). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej mienie komunalne  (dz. nr 28/5 w Spale). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady 

Gminy Inowłódz na 2017 rok. 

19. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz na 2017 rok. 

20. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXVIII sesji. 

21. Interpelacje i zapytania. 

22. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

23. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady XXIX sesji            

VII kadencji oraz powitał wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni: Jolanta Bilska, 

Arkadiusz Łon i Zbigniew Niemiec  usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

 

Ad. 3 

Pani Skarbnik zgłosiła autopoprawkę do przedłożonego porządku obrad polegającą 

na wprowadzeniu uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz i nadania jej statutu. Zaproponowała by umieścić 

ją w punkcie 19. Kolejne punkty zmieniły numerację. Następnie Pan Sekretarz poprosił by 

w punkcie 16 dodać nr dz. 35/24, ponieważ w projekcie uchwały jest ona zapisana a nie 

została wpisana w porządku obrad. Pan Przewodniczący poddał obydwie propozycje pod 

głosowanie. Zmiany zostały jednogłośnie przyjęte, wobec czego porządek obrad 

przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2016-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/136/2016 Rady Gminy 

Inowłódz z dnia 18 sierpnia 2016 r. w sprawie udzielenia w 2016 roku pomocy 

finansowej dla Powiatu Tomaszowskiego na realizację zadania pn.: „Wykonanie 

nowych nakładek na drodze powiatowej nr 4330E Sługocice – Inowłódz”. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania, rozkładania na raty ulg w spłacie należności o charakterze cywilno-

prawnym, warunków dopuszczalności pomocy w których ulga będzie stanowić pomoc 

publiczną oraz wskazania organów do tego uprawnionych.    

11. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz  na lata 2017-2030, 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017, 

c) w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2017 roku, 

d) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz, 

e) dyskusja. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2017-2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  na 2017 rok dla Gminy Inowłódz. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2017 rok dla Gminy Inowłódz. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 35/23 

i 35/24 w Spale). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej mienie komunalne  (dz. nr 28/5 w Spale). 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady 

Gminy Inowłódz na 2017 rok. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej 

Centrum Usług Wspólnych Gminy Inowłódz i nadania jej statutu. 

20. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz na 2017 rok. 

21. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXVIII sesji. 

22. Interpelacje i zapytania. 

23. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

24. Zamknięcie obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z obrad XXVIII sesji Rady Gminy Inowłódz - za przyjęciem protokołu 

głosowało 11 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny.  

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

 życzenia bożonarodzeniowe i noworoczne; 

 pismo z dnia 20 grudnia 2016 r. Pana Zbigniewa Zdebiaka z rodziną, który zwrócił się 

do Rady Gminy Inowłódz o udzielenie upoważnienia Wójtowi Gminy na zwolnienie 

z konieczności zapłaty za wodę, która wyciekła wskutek awarii z przerdzewiałych rur 

w przyłączu do jego domku letniskowego na Fryszerce; 
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 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.377.2016 

z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie zakresu określania opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego dzieci w prowadzonych przez gminę publicznych 

przedszkolach w czasie przekraczającym ustalony przez organ prowadzący wymiar 

zajęć, w ramach bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak SO-II.6112.12.2016, z dnia 

9 grudnia 2016 r. z prośbą o udzielenie informacji o planowanych przez radę gminy 

w 2017 r. uchwałach w sprawie zapewnienia lokalu mieszkalnego nieokreślonym 

imiennie repatriantom lub uchwałach zawierających zobowiązanie zapewnienia 

warunków do osiedlenia się określonym imiennie repatriantom; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.315.2016, 

z dnia 7 grudnia 2016 r. informujące o wszczęciu postępowania w celu kontroli 

legalności uchwały Nr XXVII/164/2016 Rady Gminy Inowłódz z dnia 24 listopada 

2016 r. w sprawie poparcia apelu Rady Miejskiej w Prószkowie do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie Rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany 

granic Gminy Prószków; 

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.317.2016, 

z dnia 7 grudnia 2016 r. informujące o wszczęciu postępowania w celu kontroli 

legalności uchwały Nr XXVII/165/2016 Rady Gminy Inowłódz z dnia 24 listopada 

2016 r. w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Komprachcice do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie Rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany 

granic Gminy Komprachcice;   

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.318.2016, 

z dnia 7 grudnia 2016 r. informujące o wszczęciu postępowania w celu kontroli 

legalności uchwały Nr XXVII/166/2016 Rady Gminy Inowłódz z dnia 24 listopada 

2016 r. w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dąbrowa do Prezesa Rady Ministrów 

o uchylenie Rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany granic 

Gminy Dąbrowa;   

 pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi, znak PNIK-I.4131.319.2016, 

z dnia 7 grudnia 2016 r. informujące o wszczęciu postępowania w celu kontroli 

legalności uchwały Nr XXVII/167/2016 Rady Gminy Inowłódz z dnia 24 listopada 

2016 r. w sprawie poparcia apelu Rady Gminy Dobrzeń Wielki do Prezesa Rady 

Ministrów o uchylenie Rozporządzenia Rady Ministrów w części dotyczącej zmiany 

granic Gminy Dobrzeń Wielki. (Następnie Pan Przewodniczący odczytał wyjaśnienia 

jakie zostały przesłane do Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi w odpowiedzi 

na ww. zawiadomienia o wszczęciu postępowania w sprawie kontroli legalności 

uchwał dotyczących poparcia apelu zagrożonych gmin z woj. opolskiego.); 

 pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, znak WK-602/71/2016 z dnia 

24 listopada 2016 r. przekazujące protokół z kompleksowej kontroli gospodarki 

finansowej i zamówień publicznych przeprowadzonej w Urzędzie Gminy Inowłódz  

w terminie 06.06 – 26.07.2016 r.; 

 pismo z Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej,                      

znak RRW-015-113-2016 z dnia 24 listopada 2016 r. na temat trybu pracy, 

możliwości udziału w obradach tejże Komisji; 

 pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, znak WA 0031-Ł-336/2016-1                 

z dnia 20 grudnia 2016 r. dotyczące opinii do projektu budżetu na 2017 rok. 
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Pan Przewodniczący dodał, iż w dniach 14, 20, 21 i 28 grudnia uczestniczył w spotkaniach 

opłatkowych: Koła Emerytów i Rencistów w Królowej Woli, Lokalnej Organizacji Turystycznej 

w Spale, w Gminnym Spotkaniu Wigilijnym w Inowłodzu i w Miejsko-Powiatowym Spotkaniu 

Wigilijnym w Urzędzie Miasta Tomaszowa Mazowieckiego. 

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz                   

z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2016-2030. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że radni otrzymali przed sesją zmienioną wersję uchwały.                        

W stosunku do zmian przedstawionych na komisjach, są wprowadzone dwie zmiany – 

zwiększenie wydatków o 20 000 zł na termomodernizację szkoły w Inowłodzu a oprócz tego 

jeszcze dodatkowa zmiana – zmniejszenie wydatków majątkowych o 71 000 zł na 

modernizację drogi w Konewce. Dodała, że zmiany przedstawione na Komisjach są 

wynikową budżetu. Jest to korekta zarówno dochodów jak i wydatków w związku 

z wykonaniem dochodów i wydatków za 2016 rok.   

Pan Wójt przypomniał, że wszystkie zmiany w budżecie były szczegółowo omawiane na 

posiedzeniach Komisji i wtedy również zasygnalizował, iż mogą być jeszcze zmiany 

dotyczące realizacji zadań inwestycyjnych w Konewce i Inowłodzu. Jeżeli chodzi 

o modernizację drogi w Konewce, to po kolejnym spotkaniu na miejscu inwestycji zapadła 

decyzja, iż nie można budować w chwili obecnej nakładki bitumicznej ze względu na złą 

jakość podbudowy, tzn. mimo tego, że teren inwestycji położony jest na górce, dochodzi do 

przesiąkania gruntu i jest on bardzo niestabilny. W związku z tym inspektor nadzoru zalecił, 

aby wstrzymać się do wiosny z wykonaniem nakładki bitumicznej. Zgodnie z tym zaleceniem 

zadanie to zostanie wykonane wiosną i stąd potrzeba dokonania zmian w budżecie.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Krotosz poinformował, że posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu 

braku quorum. Pozostałe Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy 

projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXIX/168/2016 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 
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- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXIX/169/2016 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXIV/136/2016 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 18 sierpnia 2016 r. w sprawie udzielenia w 2016 roku pomocy finansowej dla Powiatu 

Tomaszowskiego na realizację zadania pn.: „Wykonanie nowych nakładek na drodze 

powiatowej nr 4330E Sługocice – Inowłódz”. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż Gmina nie podpisała porozumienia z powiatem odnośnie 

udzielenia pomocy finansowej na modernizację drogi, ponieważ okazało się, że powiat nie 

będzie realizował tego zadania, w związku z czym powyższa  uchwała stała się 

bezprzedmiotowa i stąd propozycja jej uchylenia. W ślad za tym dokonano zmiany 

w budżecie zmniejszającej tą pomoc finansową o 50 000 zł.    

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Krotosz poinformował, że posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu 

braku quorum. Pozostałe Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy 

projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXIX/170/2016 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania, 

rozkładania na raty ulg w spłacie należności o charakterze cywilno-prawnym, warunków 

dopuszczalności pomocy w których ulga będzie stanowić pomoc publiczną oraz wskazania 

organów do tego uprawnionych.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że projekt tej uchwały wynika z zaleceń pokontrolnych Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, która zakwestionowała to, że obowiązującym aktem prawa 

miejscowego jest uchwała podjęta na podstawie „starej” ustawy o finansach publicznych 

i nakazała dostosowanie zapisów tej uchwały do zapisów ustawowych. Jedyną przesłanką 

jest zmiana podstawy prawnej powyższej uchwały.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Krotosz poinformował, że posiedzenie Komisji Oświaty nie odbyło się z powodu 

braku quorum. Pozostałe Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy 

projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący omówił projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XXIX/171/2016 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 11 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) Pan Przewodniczący poinformował, że kopię uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi Nr V/179/2016 z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie opinii do projektu uchwały 

o Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2017-2030 radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję, w celu zapoznania się z nią. Następnie przedstawił treść 

tego dokumentu;  

b) Pan Przewodniczący poinformował, że kopię uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi Nr V/180/2016 z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie opinii o przedłożonym 

projekcie budżetu Gminy Inowłódz na 2017 rok radni otrzymali wraz z materiałami na 

sesję, w celu zapoznania się z nią. Następnie przedstawił treść tego dokumentu;  

c) Pan Przewodniczący poinformował, że kopię uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi Nr V/181/2016 z dnia 20 grudnia 2016 r. w sprawie opinii dotyczącej możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Gminy Inowłódz w 2017 roku radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję, w celu zapoznania się z nią. Następnie przedstawił treść tego 

dokumentu.    

d) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz: 

Pan Przewodniczący poinformował, że Komisje Stałe Rady Gminy Inowłódz wydały 

pozytywne opinie do projektów uchwał w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2017-2030 oraz w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Inowłódz na rok 2017. Następnie poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu, Mienia 

i Gospodarki Komunalnej o przedstawienie wypracowanego stanowiska. 

Radny Marek Leszczyński poinformował, że Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki 

Komunalnej odniosła się pozytywnie do przedłożonych projektów uchwał budżetowych. 

W głosowaniu brało udział 4 radnych – 3 było za, 1 wstrzymał się od głosu.      

e) Pan Wójt odniósł się do zapisów opinii Regionalnej izby Obrachunkowej w Łodzi. 

Podkreślił, że wraz z Panią Skarbnik odpowiada za realizację budżetu i ma pełną 

świadomość pewnych zagrożeń mogących wynikać z realizacji budżetu na granicach 

wskaźników. Podziękował, iż znalazł zrozumienie u Rady dla faktu, że Gmina jest w okresie, 

w którym trzeba postawić na inwestycje do maksimum. Żeby móc zbudować znaczący 

budżet inwestycyjny, to po stronie dochodów trzeba zapewnić odpowiednią skalę środków 

finansowych. W budżecie na rok 2017 przewiduje się przeznaczyć na inwestycje ponad 

4 000 000 zł. Oczywiście biorąc pod uwagę historię realizacji budżetów w latach poprzednich 

Regionalna Izba Obrachunkowa mogła mieć uwagi i z tego powodu je miała, że podobne 

zapisy odnośnie wpływów ze sprzedaży majątku w tamtych budżetach się znajdowały i nie 

były realizowane, bądź były realizowane w jakieś znikomej części. Na rok 2017 sytuacja 

wygląda nieco inaczej. Poprzednio tym majątkiem przeznaczonym do sprzedaży była działka 

na Zakościelu i niestety jak dotąd nie znajdywała ona nabywcy. Na rok 2017 przewidziano do 

sprzedaży składnik majątkowy, jakim jest baza Zakładu Usług Komunalnych w Spale. 

Pan Wójt wyraził przekonanie, że ta sytuacja powinna być bardziej klarowana, inna i będzie 

można zrealizować budżet zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. Gdyby natomiast 

do tej sprzedaży nie doszło to trzeba będzie zrezygnować z części wydatków 

inwestycyjnych. Dodał, iż ma pełną świadomość podejmowanego ryzyka, nie rodzą się 

obawy w związku z taką treścią opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi i chciałby 

aby wszyscy byli o to spokojni. 

Radny Marek Leszczyński powiedział, że chce podkreślić, iż opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej odnośnie budżetu jak i Wieloletniej Prognozy Finansowej i możliwości spłaty 

długu wcale nie jest pozytywna. Do tej pory RIO zawsze wyrażało się pozytywnie 
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z zastrzeżeniem a teraz ta opinia wcale nie jest pozytywna. Dobrze by było, aby radni 

odczytali te zastrzeżenia o których mowa w tych dokumentach i zapamiętali sobie to przed 

głosowaniem projektu budżetu w przyszłym roku. Zaznaczył, że przyjmuje wyjaśnienia Pana 

Wójta, że jeśli nie uzyska dochodów to i nie zrealizuje też niektórych zadań, ale trzeba być 

świadomym tych zagrożeń. Następnie zapytał Panią Skarbnik, czy poczyniła jakieś kroki 

w budżecie po otrzymaniu tychże opinii? 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie. Decyzja była taka, że Gmina będzie inwestować, zostaje 

wystawiona działka na sprzedaż a dochody uzyskane zostaną przeznaczone na wydatki 

inwestycyjne. Zostały wprowadzone autopoprawką dochody z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na przebudowę jazu w Spale 707 000 zł i po 

stronie wydatków, również autopoprawką zostały wprowadzone propozycje zmian wydatków 

majątkowych o 1 124 000 zł. Różnice w wysokości ok. 420 000 zł planuje się pokryć 

przychodami z kredytu. W przypadku, kiedy ta sprzedaż nie dojdzie do skutku któreś zadania 

nie zostaną zrealizowane. 

Radny Piotr Kamiński zapytał, które zadania są priorytetowe a które mogą zostać 

nie zrealizowane? 

Pan Wójt odpowiedział, że na bieżąco, wspólnie z Radą będzie podejmował wszelkie 

decyzje i dodał, że odpowiedź na to pytanie będzie głównie wynikała z możliwości, bądź nie 

pozyskania środków zewnętrznych. Dodał, że na chwilę obecną nie prowadził takiej analizy, 

które zadanie będą zrealizowane a które nie. Budżet to jest taki organizm, na którym pracuje 

się na bieżąco i te zapisy, które są zawarte w uchwale budżetowej są takimi wytycznymi do 

dalszego działania, natomiast realizacja będzie przebiegać przy pełnym udziale Rady i na 

pewno na każdej sesji, tak jak dotychczas będą następować zmiany. Wspólnie wszyscy 

będą się zastanawiać z czego można zrezygnować, a z czego nie. Na chwilę obecną nie 

chciałby jednoznacznie wypowiadać się na ten temat, bo to zależy od wielu czynników. 

Radny Robert Pawłowski zapytał, czy radni otrzymają jednolity tekst uchwały ze zmianami 

naniesionymi autopoprawką? 

Pan Wójt odpowiedział, że po uchwaleniu budżetu radni otrzymają uchwałę z tymi 

naniesionymi zmianami.  

Radny Marek Leszczyński wtrącił, że taki tekst radni powinni otrzymać w dniu sesji. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż radni otrzymali zmieniony tekst uchwały o kwoty wynikające 

z autopoprawek, które były przedmiotem debat na komisjach. Treść uchwały jest zmieniona, 

natomiast te zadania wymienione w autopoprawce będą w załączniku. Dodała, że po 

uchwaleniu budżetu radni otrzymają jednolity tekst uchwały.  

Radny Marek Leszczyński zapytał o stanowisko Panią Mecenas, która powiedziała: „Proszę 

Państwa, ja rozumiem, że dokonane zmiany, które wynikły z autopoprawki na komisjach, 

ja rozumiem, że one są dzisiaj przedstawione i radni mają świadomość nad czym głosują?” 

Pan Wójt odpowiedział, że tak. Te wszystkie zmiany, cała autopoprawka inwestycyjna była 

przedyskutowana punkt po punkcie na każdej komisji. To nie jest tak, że przed sesją została 

zgłoszona autopoprawka, tylko ona była zgłaszana na każdej komisji i szczegółowo 

omówiona. Jedyna zmiana jaka jest, to odcinek drogi, nie Inowłódz – Liciążna a Inowłódz- 

Żądłowice. Taka jest tylko różnica. Pozostałe, wszystkie w detalach są w takiej samej formie, 

nic się tam nie zmieniło.  

Radny Marek Leszczyński kończąc swoją wypowiedź stwierdził, że przed podjęciem uchwały 

Pan Przewodniczący powinien ją odczytać, zgodnie z naniesionymi zmianami.   
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2017-2030 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że na Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

obecnych było 4 radnych. W przypadku uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2017-2030 3 radnych było za, 1 wstrzymał się od głosu.  

Radny Piotr Gawęda powiedział, że na Komisji Rolnictwa obecnych było 5 radnych, 

4 głosowało za, 1 wstrzymał się od głosu. 

Radny Piotr Krotosz poinformował, iż w posiedzeniu Komisji Oświaty brało udział 4 radnych, 

którzy jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały z autopoprawką a następnie zapytał, kto jest 

za podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XXIX/172/2016 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2017 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że na Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

obecnych było 4 radnych. Jeśli chodzi o uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Inowłódz na 2017 rok 3 radnych było za, 1 wstrzymał się od głosu.  

Radny Piotr Gawęda powiedział, że na Komisji Rolnictwa obecnych było 5 radnych, 

4 głosowało za, 1 wstrzymał się od głosu. 

Radny Piotr Krotosz poinformował, iż w posiedzeniu Komisji Oświaty brało udział 4 radnych, 

którzy jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowali powyższy projekt. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały z autopoprawką a następnie zapytał, kto jest 

za podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

- wstrzymał się od głosu 1 radny. 

Uchwała Nr XXIX/173/2016 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Pan Wójt podziękował Radzie za to, że udało się uchwalić budżet na 2017 rok jeszcze 

w „starym” roku. Podkreślił, że daje to możliwość szybkiego i sprawnego podjęcia działań,  

które będą rozwijać Gminę Inowłódz.  Dodał, iż cieszy się, że mógł przedyskutować z Radą 

każdą propozycję działań inwestycyjnych, choć pozostaje pewien niedosyt, bo tych zadań 

jest dużo, dużo więcej i nie wszystkie można wpisać do budżetu na rok przyszły. Jest 

to budżet pewnego ryzyka ale też budżet proinwestycyjny. Ponad 4 000 000 zł zostaje 

przeznaczone na inwestycje. W porównaniu do lat poprzednich, widać, iż nigdy tak duża 

kwota nie była przeznaczona na realizację zadań inwestycyjnych. Pozwala życzyć sobie,                

by mieć szczęście w realizacji inwestycji w 2017 roku. Na koniec swojej wypowiedzi                               

Pan Wójt raz jeszcze podziękował Radzie za przyjęcie budżetu. 
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Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. Z przerwy nie powrócił radny Robert 

Pawłowski. Obecnych było 11 radnych. 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych  na 2017 rok dla Gminy Inowłódz 

Pani Ewa Godlewska wyjaśniła, że zadania ujęte w Gminnym Programie (…) wynikają 

z założeń Państwowej Agencji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Są standardowe, 

sprawdzają się już od kilku lat. Stanowią kontynuację działań podejmowanych w poprzednich 

latach. Dodała, że chętnie odpowie na ewentualne pytania w tym zakresie, ponieważ 

Program obejmuje szerokie spektrum działania.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

Uchwała Nr XXIX/174/2016 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na 2017 rok dla Gminy Inowłódz 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Wszedł radny Robert Pawłowski. Obecnych było 12 radnych.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

Uchwała Nr XXIX/175/2016 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (dz. nr 35/23 i 35/24 

w Spale) 

Pan Jarosław Jopek wytłumaczył, że projekt uchwały dotyczy nieruchomości 

niezabudowanych o nr 35/23 i 35/24, położonych w Spale. Są to dwie działki, które na chwilę 

obecną dzierżawi Pan Krzysztof Kopacz. Stanowią one dojazd do przystani kajakowej 

w Spale.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia 

i Gospodarki Komunalnej obecnych było 3 radnych, 2 głosowało za, 1 wstrzymał się od 

głosu.  
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Radny Piotr Gawęda wyjaśnił, że na posiedzeniu połączonym Komisji, obecnych było 

7 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem projektu powyższej uchwały.  

Radny Piotr Kamiński zapytał w jakiej formie będą sprzedane powyższe nieruchomości? 

Pan Wójt wyjaśnił, że trzeba się zastanowić, co zrobić by te działki sprzedać jak 

najkorzystniejszej dla Gminy, ale oczywiście powiadomi Radę o formie zbycia tych działek.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 

- wstrzymało się od głosu 3 radnych. 

Uchwała Nr XXIX/176/2016 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

stanowiącej mienie komunalne  (dz. nr 28/5 w Spale) 

Pan Jarosław Jopek wyjaśnił, iż w tym projekcie uchwały jest mowa o działce, która znajduje 

się pomiędzy posesją Pana Byczkowskiego a oczyszczalnią ścieków w Spale. Jest to pas 

gruntu biegnący wzdłuż całej działki od drogi w kierunku Gaci. Działka ta ma 700 m2. 

Dzierżawcą do końca 2016 r. jest Pan Byczkowski i zgodnie z przepisami prawa do 

kontynuacji tej dzierżawy wymagana jest zgoda Rady. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Radny Piotr Kamiński poinformował, że na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia 

i Gospodarki Komunalnej obecnych było 3 radnych, którzy jednogłośnie poparli projekt 

uchwały.  

Radny Piotr Gawęda wyjaśnił, że na posiedzeniu połączonym Komisji, obecnych było 

7 radnych i wszyscy głosowali za przyjęciem projektu powyższej uchwały.  

 

Posiedzenie opuściła radna Monika Drużdż. Obecnych było 11 radnych. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

Uchwała Nr XXIX/177/2016 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego ramowego planu pracy Rady Gminy 

Inowłódz na 2017 rok. 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt planu pracy Rady Gminy Inowłódz na 2017 

rok radni otrzymali odpowiednio wcześniej, tak by móc nad nim pracować na komisjach. 

Następnie go odczytał. Zapytał, czy są jakieś uwagi? Żadnych uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

Uchwała Nr XXIX/178/2016 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum 

Usług Wspólnych Gminy Inowłódz i nadania jej statutu. 

Pan Wójt poinformował, że tak jak to było przekazywane na posiedzeniu Komisji Stałych, 

Gmina ma  w tej chwili niewłaściwie prowadzoną obsługę księgowa placówek oświatowych. 

Musi nastąpić zmiana. Albo osoba, która się tym zajmuje będzie zatrudniona bezpośrednio 

w szkołach prowadzonych przez Gminę, czyli w praktyce po 1/3 etatu w każdej z nich, albo 

każda ze szkół zatrudni swoją księgową, ale z kolei takiej potrzeby nie ma i nie ma też na nią 

środków finansowych  w budżecie Gminy. Dlatego też Wójt chciałby skorzystać z innej formy 

jaką przewidział ustawodawca dla obsługi finansowej – stworzenie Centrum Usług 

Wspólnych, po to by nie zwiększać zatrudnienia i nie generować dodatkowych kosztów dla 

budżetu. W ramach dotychczasowego zatrudnienia pracownik zajmujący się obsługą 

placówek oświatowych i księgowa  tworzyli by właśnie tę nową jednostkę, bo musi być w niej 

zarówno kierownik jak i księgowy. Pan Wójt podkreślił, że w ten sposób można te sprawę 

formalnie uregulować.  

 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt powyższej uchwały.  

 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy nowopowstała jednostka będzie też obsługiwała 

niepubliczne placówki oświatowe działające na ternie Gminy? 

Pan Wójt odpowiedział, że obsługa ta będzie realizowana przez Gminę  w taki sam sposób 

jak dotychczas. Pracownik Centrum Usług Wspólnych będzie pracownikiem Wójta. 

Wywiązała się dyskusja między radnymi odnośnie sposobu funkcjonowania Centrum Usług 

Wspólnych, zwłaszcza w odniesieniu do niepublicznych placówek oświatowych działających 

na terenie Gminy Inowłódz. Brali w niej udział radni: Ewa Korzeniewska, Marek Leszczyński, 

Robert Pawłowski i Piotr Kamiński. Na zadane pytania na bieżąco udzielali wyjaśnień:                       

Pan Wójt, Pani Skarbnik i Pani Beata Janik.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 

proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

Uchwała Nr XXIX/179/2016 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20 

Zatwierdzenie planów pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz na 2017 rok 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz odczytali opracowane plany pracy na 

2017 rok, które zostały jednogłośnie zatwierdzone przez Radę Gminy Inowłódz. 
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Ad. 21 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXVIII sesji.  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XXVIII sesji stanowi załącznik nr 16 

do niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 22 

Interpelacje i zapytania 

Radny Marek Leszczyński: 

 zapytał jaki jest postęp w kwestii komunalizacji odcinka drogi wiodącego do posesji 

oznaczonych nr 5 w Liciążnej? Kiedy ewentualnie można by liczyć na poprawienie 

stanu nawierzchni drogi dojazdowej do tego fragmentu, na terenie jeszcze drogi 

gminnej?; 

 wystąpił o udostępnienie mu materiałów z ostatniego posiedzenia Komisji                         

ds. estetyzacji Gminy Inowłódz, dodając, że odpowiedzi oczekuje na kolejną sesję. 

Radna Ewa Korzeniewska przypomniała, iż zgłaszała we wrześniu problem oznakowania 

przejścia na ul. Wojciechowskiego w Spale i dostała odpowiedź, że wystąpiono do Powiatu. 

Radna zapytała jaki jest dalszy ciąg sprawy, kiedy będzie oznaczone to przejście?  

Radny Robert Pawłowski zapytał o nową firmę, która wygrała przetarg na odbiór odpadów 

komunalnych na terenie Gminy? Czy coś się zmieni dla mieszkańców? 

  

Posiedzenie opuści radny Marek Leszczyński. Obecnych było 10 radnych. 

 

Pan Wójt odpowiedział, że zgodnie z wnioskiem radny Marek Leszczyński otrzyma 

odpowiedź na swoje pytania na piśmie. Jeśli chodzi o zapytanie radnej Ewy Korzeniewskiej, 

to będzie coś wiadomo w poruszonej kwestii po posiedzeniu Rady Bezpieczeństwa, która 

zbiera się w Powiecie z częstotliwością zależną od ilości przekazanych spraw a to, że nie ma 

odpowiedzi oznacza, że prawdopodobnie nie odbyło się jeszcze takie posiedzenie. Jeśli 

natomiast chodzi o zapytanie radnego Roberta Pawłowskiego, to Pan Wójt ma informację, 

że podwykonawcą firmy, która wygrała przetarg jest firma, która realizowała usługi wywozu 

do tej pory i nic się nie zmieni jeśli chodzi o obsługę mieszkańców.  

 

Ad. 23 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i zapytania.  

1. Radny Robert Pawłowski wnioskował o uzupełnienie ubytków w drodze 

na Stegnach w Królowej Woli (jak poprawią się warunki pogodowe). 

2. Komisja Rolnictwa wnioskowała o naprawę drogi biegnącej obok kopalni 

w Brzustowie  (w stronę Brzustowa). 

3. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o przygotowanie analizy kosztów 

utrzymania zamku w Inowłodzu. 

4. Radny Janusz Wilkowiecki zapytał, do kogo należy droga biegnąca przez 

„Zieloną” w Brzustowie wzdłuż pastwisk i dalej prosto przez mostek obok Pana 

Krzysztofa Dębińskiego. 

5. Radny Roman Rodakowski wnioskował o przegląd lamp za Pilicą w Spale 

(lampy gasną, mrugają) i uzupełnienia oświetlenia na tym terenie. 
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Na koniec Pan Wójt podziękował radnym i sołtysom za pomoc przy organizacji spotkania 

wigilijnego osób starszych i samotnych.  Przypomniał również o apelu jaki skierował 

w sprawie bezpłatnych badań profilaktycznych, jakie wykonuje szpital w Brzezinach. 

Pan Przewodniczący złożył zebranym życzenia noworoczne. 

 

Ad. 24 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1540.        

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

      Wacław Chachuła 
 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 


